
Jeg hedder Samuel Sølling, jeg er 18 år. Til dagligt går jeg på HF i Slagelse, hvor jeg er i gang med 
mit sidste år. I min fri@d er jeg formand for DSU Ringsted/Sorø, som er den lokale DSU-afdelingen 
her i kommunen. 
 
Jeg s@ller op @l kommunalvalg 2025 I Sorø Kommune, fordi jeg brænder for at gøre en forskel. Det 
tror jeg på jeg kan gøre igennem poli@k her lokalt i Sorø. Jeg vil arbejde for at vores folkeskoler 
bliver prioriteret mere, samt at sikre at de frem@dige genera@oner også kan tage et glas vand fra 
vandhanen. 
 
 
Mine tre vig@gste: 
 

1. En forbedret folkeskole 
I dag er der er alt for mange der dumper dansk eller matema@k i folkeskolen i Sorø 
Kommune, det er ikke en holdbar situa@on. Derfor mener jeg, at vi skal prioritere vores 
folkeskoler i langt højere grad. 

 
2.  Frem3dssikre vores grundvand 

Grundvandet er noget de fineste vi har i Danmark, og det skal vi værne om. Men det er ikke 
sådan det går for @den. De seneste tal for Sorø Kommunes drikkevandsboringer viser at der 
er konstateret pes@cider i næsten hver anden i boring. Det mener jeg ikke vi skal acceptere, 
vi skal få stoppet udledningen af pes@cider i vores grundvand. 

 
3. En god kollek3v transport, der er bæredyg3g 

Sorø Kommune er en kommune hvor der kan være lang @l @ngene, derfor mener jeg at det 
er vig@gt, at vi forbedrer vores busser, samt at vi arbejder på at forbedre Tølløse banen. Det 
kan ikke være rig@gt, at så mange unge skal komme for sent hver morgen, fordi toget ikke 
kommer. Sam@dig skal vi gøre det mere klimavenligt at benySe det offentlig transport. 
 
 
 

 


